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Newsletter Issue: 3 Dec 2021

2021 SA Scholarship & SA Award Recipients

We are happy to announce the recipients of 2021 Staff Association scholarship and Award as follows:

Category Student
name

Major & Year Parent’s
name

Parent’s
Dept.

SA Scholarship YEUNG, Yuet
Joyce

BSc(EVMT), Yr. 4 CHAN, Lin Yuk June CEI

SA Award
 

SIU, Ko Chi Bachelor Degree
SENG, Yr. 1

SIU, Kwong Faat LIB

Congratulations to Joyce Yeung and her proud parents for her receiving SA Scholarship! We offer SA Award to welcome Ko Chi Siu’s
joining HKUST as a new student!
 

Snapshots from SA Trip to Yimtintsai

With the nice weather on 28 Nov, more than 30 participants led by Prof. Cheung Siu Woo, discovered the beauty and cultural
heritage of Yimtintsai together. The cultural gallery room, one of the tourist attractions we visited, was converted from a ruined
school as initiated by Prof. Cheung in 2007. He mobilized more than 50 UST students to collect valuable historical and cultural items
in the village and displayed them in the gallery room. It was re-opened to the public in 2015.

We also felt very gracious for meeting a UST student, Ken, who joined Prof. Cheung’s university student docents training program,
helping to introduce the salt field to visitors.

 

Snapshots from SA Women's Breast Care Workshop

On 30 Nov., about 30 colleagues joined the above Lunchtime Workshop conducted by 8 volunteers from YWCA. We learned not
only knowledge about breast cancer but also techniques for self-examination.
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Special offers

YOHO Hong Kong
https://www.yohohongkong.com/programs/hkust?special=ykhexx
From now till 31 Dec

Cafe Deco Group (10% discount)
Kyoto Katsugyu (Tseung Kwan O)
Duan Chun Zhen (Tseung Kwan O)

Period: Dec 2021 – June 2022
 
 

Campus News

Collection of red bottle caps & detergent bottles (HDPE only) for 30A Student-led project

Students from ARTivity Program of the Dean of Students’ Office initiated a project called “Precious Plastic to Art” to foster creativity
and environmental awareness through art. We need red bottle caps and detergent bottles (HDPE only) for making mosaic mural
artwork (sundial design) which will be displayed at the Atrium (behind lift 2) in 2022 to celebrate the 30th Anniversary of HKUST.

Please clean and drop your recyclable plastics at the collection station below:

Collection station: Co-curricular Programs Office, Room 1001, Lift 4

Opening hours: Monday to Friday; 09:00 – 12:45; 14:00 – 17:30

Enquiry: posvibes@ust.hk
 

Festive Food Drive 

 

HKUST Connect is hosting a food drive with Feeding Hong Kong at HKUST campus trying to bridge the gap between surplus and
need. We will collect donations of canned foods, rice, noodles to help those in need. This year, we will also collect masks and hand
sanitizers to help them fight against COVID-19. 
 
Collection points and time 

Room 1001 (Lift 4), Academic Building // 13-17 Dec // 9am - 12:45pm & 2pm - 5:30pm 
Outside LT-C, Academic Concourse// 13 - 17 Dec // 10am - 4pm 

 
You can find more information here. 
 

會訊 2021年12月3日
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教職員協會獎學金及獎項結果

我們很高興宣佈2021年度教職員協會獎學金及獎項得主名單：
獎項 學生姓名 學科和年份 家長姓名 家長部門 

教職員協會獎學金 楊悅 環境管理及科技四年級(本科
生) 陳蓮玉 教育創新中心 

教職員協會獎項 邵高致 工學院一年級(本科生) 邵廣發 圖書館 

我們恭賀得到獎學金的楊悅同學和以她為榮的父母！另外頒發教職員協會獎項歡賀邵高致同學成為科大新生！
 

鹽田梓環島深度遊後記

11月28日風和日麗，三十多位參加者由張兆和教授帶領，一起發掘鹽田梓的美麗風貌及文化遺產。其中一站景點文物陳列
室，原來是張教授於2007年動員50多位科大學生，收集村內有歷史文化價值的物品放置其中，於2015年整理後對外開放，
實在很有意義。

當天我們還遇到一位參與張教授主持的大專學生導賞員訓練計劃的科大學生義工協助介紹鹽田，感覺份外親切。

 

乳房健康午間工作坊

11月30日約 30 名同事參加了由 8 名香港基督教女青年會義工舉辦的女性乳房健康工作坊。 我們不僅增加了對乳癌的知識，
還學習了自我檢查乳房的技巧。

 

優惠

友和 (香港)
https://www.yohohongkong.com/programs/hkust?special=ykhexx
優惠期至12月31

Cafe Deco Group
京都勝牛(將軍澳)
段純貞(將軍澳)
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優惠期: 2021年12月至2022年6月
 

校園消息

重『塑』藝術 壁畫創作: 收集HDPE膠樽瓶蓋及塑膠洗劑容器

由科技大學學生倡議的 [重『塑』藝術 壁畫創作] 旨在把環保概念與藝術創作結合--將廢棄的塑膠升級再造、成為校園內的
馬賽克壁畫。學務長辦公室(輔學課程)現正收集紅色膠樽瓶蓋和HDPE (高密度聚乙烯製造之塑膠)紅色塑膠洗劑容器 (例如:
洗劑容器/瓶子), 讓是次參與計畫的學生製作出象徵科大的紅色日晷馬賽克磚塊, 請各位SA 成員踴躍支持。

收集中心：學務長辦公室(輔學課程),1001室,lift 4

收集時間：星期一至五09:00 – 12:45; 14:00 – 17:30

備註：是次回收活動只接受HDPE (高密度聚乙烯)製造之塑膠, 回收前請先把瓶蓋和塑膠洗劑容器洗淨。

查詢：posvibes@ust.hk
 

聖誕節食物及防募捐活動 

 

今個聖誕，科大侍學行再跟樂餉社合作，舉辦「聖誕節食物募捐活動」，收集糧食再轉送給有需要的家庭，希望收窄剩食與
糧食短缺間的差距。 今年更收集防疫用品，以助他們對抗疫情。
  
收集點與時間 
• 學術大樓1001室 (4號電梯) // 12月13日至17日 // 9am - 12:45pm , 2 - 5:30pm 
• 夏利萊博士演講廳外(LT-C), 吳家瑋學術廊 // 12月13日至17日 // 10am - 4pm 
   
按此查閱更多資訊。 
 
 

Website 網站 : https://staff.ust.hk/index.html
Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk
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